



Will Power Architects Company Limited contributed to Conrad Care Home (Tai Po) Limited

Old age is a sensitive phase; elderly people need care and comfort to lead a healthy life without worries and anxiety. Hence, a qualified residential care home for elderly are very important to our elderly people. It is a home with social-work supervision for people who need more than just housing accommodation.

Will Power Architects Company Limited commit to fulfill social responsibility as always and have been given support to different kind of industries in the past. In this winter, they donated to a Residential Care Home for the Elderly - "Conrad Care Home (Tai Po) Limited". "Conrad Care Home (Tai Po) Limited" has established for many years and they aim at providing residential care services to seniors who lack of self-care capacity and enhancing communication between seniors and their family as well as relieving the pressure of caregivers.



Will Power Architects Co. Ltd will continue to respond to our society needs and put contribution to those people or organization who in need.



專業及社會服務協會
Professional and Social Services Association

All the above donations been greatly assisted and arranged by the Professional and Social Services Association (PASS). Thanks for the PASS's full support and assistance.



鴻毅建築師有限公司為 康璟護老院(大埔)有限公司作出損獻

老年是一個敏感的階段；老年人需要關懷和安慰，才能過上無憂無慮的健康生活。因此，一個優質的安老院舍對我們的長者來說非常重要。安老院舍不僅僅是提供住宿的地方，同時亦是一個有社會支援的家。

鴻毅建築師有限公司一直致力於履行社會責任，並在過去的日子支持了不同有需要幫助的行業。在這個冬天，他們給一間安老院舍作出捐獻 - “康璟護老院(大埔)有限公司”。康璟護老院(大埔)有限公司成立多年，旨在為缺乏自理能力的長者提供院舍照顧服務，加強長者與家人的溝通，減輕照顧者的壓力。



鴻毅建築師有限公司會繼續響應我們的社會需求，並為有需要的人或組織做出貢獻。



職業及社會服務協會
Professional and Social Services Association

上述所有捐款均得到職業及社會服務協會 (PASS) 的大力協助和安排。感謝 PASS 的全力支持和幫助。